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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς  τον  Υπουργό  Εργασίας  και  Κοινωνικών  Υποθέσεων  κ.  Ιωάννη
Βρούτση

Θέμα: Χορήγηση επιδόματος γέννησης για τα παιδιά που γεννήθηκαν εντός
του β’ εξαμήνου του 2019

Κύριε Υπουργέ, 

Λίγες μέρες μετά τις εκλογές, η αρμόδια Υφυπουργός  Κοινωνικών Υποθέσεων
(Πρόνοιας  &  Κοινωνικής  Αλληλεγγύης),  ανήγγειλε  τη  χορήγηση  επιδόματος
2.000 ευρώ για κάθε βρέφος που γεννιέται στη χώρα από το 2020. 

Κατά τη συζήτηση του μέτρου αυτού στη Βουλή, το Κίνημα Αλλαγής πρότεινε
την ανάγκη θεσμοθέτησης επιπλέον μέτρων για τη διαμόρφωση μίας εθνικής
πολιτικής  που  θα  αντιμετωπίζει  ολιστικά  το  δημογραφικό,  αξιοποιώντας  ως
βάση  εκείνα  που  είχε  προτείνει  η  διακομματική  Επιτροπή  της  Βουλής.  Στην
κατεύθυνση  αυτή,  προτείναμε  και  καταθέσαμε  τροπολογία  για  τη  θέσπιση
επιδόματος στήριξης για τα 3 πρώτα έτη ανατροφής του παιδιού ύψους 200 ευρώ,
η οποία ωστόσο δεν έγινε αποδεκτή. 

Σήμερα,  εν  μέσω  της  πανδημίας  του  Covid-19  που  έχει  ανατρέψει  την
καθημερινότητα  αλλά  και  τον  προγραμματισμό  του  κάθε  νοικοκυριού,
χρειάζονται  ακόμη  πιο  γενναία  μέτρα  για  τη  στήριξη  της  τεκνοποιίας  και
βεβαίως των γονέων και κηδεμόνων ανήλικων τέκνων. 

Στο πλαίσιο αυτό,  ένα μέτρο που μπορεί  να λειτουργήσει  υποστηρικτικά στις
οικογένειες,  αποδίδοντας  ταυτόχρονα  δικαιοσύνη  στην  αντιμετώπιση  όμοιων
περιπτώσεων, είναι η αναδρομική χορήγηση του επιδόματος γέννησης σε όσα
παιδιά  γεννήθηκαν εντός  του β’  εξαμήνου του 2019.  Άλλωστε,  θα πρέπει  να
σημειωθεί ότι η αναγγελία χορήγησης του επιδόματις από 1/1/2020 έγινε λίγο
μετά τις εκλογές, ήτοι τον Ιούλιο 2019, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται άνισες
καταστάσεις. Ήτοι, να δίνεται επίδομα 2000 ευρώ σε βρέφη που γεννιούνται την
1/1/2020,  αλλά  να  μη  δίνεται  αντίστοιχο  επίδομα  σε  βρέφη  γεννημένα  την
31/12/2019.
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Κατόπιν των παραπάνω ερωτάσθε κύριε Υπουργέ:

1. Σκοπεύετε  να  χορηγήσετε  αναδρομικά  το  επίδομα  γέννησης  σε  όσα
παιδιά γεννήθηκαν εντός του β’ εξαμήνου του 2019;

2. Πόσες  αιτήσεις  έχουν  γίνει  μέχρι  σήμερα  για  τη  χορήγηση  του
επιδόματος γέννησης και πόσοι το έχουν λάβει τελικά;

3. Θα  αναλάβει  το  Υπουργείο  περαιτέρω  μέτρα  για  την  ενίσχυση  της
τεκνοποιίας στην χώρα μας;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Δημήτρης Κωνσταντόπουλος

Γιώργος Μουλκιώτης
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